
 
     Seniorrådet                                           Beslutningsprotokol nr. 6   
 
________________________________________________________________________________  
 
Dato: 22.05.17  Kl: 11.00 – 13.30   Sted: Herredets Tingstue, Meldahls Rådhus  
 
________________________________________________________________________________  
 
Deltagere:      Seniorrådet, Mona Nederby Larsen, Janni Sadolin Hougaard  
 
 
 
Fraværende:  Finn-Rudolf Reif 
 
________________________________________________________________________________  
 

                                                            DAGSORDEN 
 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat 

3. Status P-Avisen 

4. Nyt fra Rådets medlemmer 

5. Sager til Social- og Omsorgsudvalget v/Mona:  

1. Støtte efter Servicelovens §18 – 2. uddeling 2017 

2. Ansøgning om støtte fra §79 puljen – Fredericia Krisecenter 

3. Orientering – udbetalt støtte til godkendte pensionistforeninger 2017 

6. Venteliste til pleje- og dagcentre 

1. Orientering v/ Jan Kargo 

7. Senere indkomne sager 

8. Eventuelt 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



REFERAT 
 

Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

Punkt 3. Status P-Avisen 

Pensionistavisen er nu leveret. Der er 35 personer, hvor PostNord ikke har mulighed for at levere. 

Hvis man hører om nogen, som ikke har fået, så er der et restlager på ca. 150 stk.  

 

Grethe fortalte, at hun havde fået flere henvendelser blandt andet fra Ældreplejens administration, 

som har fået leveret flere aviser, end de har bruge for. De har afleveret de overskydende på 

I.P.Schmidt. Derudover var der henvendelse fra nogen, som ikke havde fået, nogen som ikke ønsker 

at få og nogle, som havde fået 2 og kun ønskede 1. 

 

Næste udgave har deadline den 10. august. 

 

Olaf foreslog, at man i bestyrelsen afholdt et møde med Proprint den 26. juni vedr. det videre 

arbejde. Olaf kontakter Ole fra Proprint for at få lavet en aftale. 

 

Punkt 4. Nyt fra Rådets medlemmer 

Seniorrådet har modtaget mail fra firmaet Powercare vedr. uvildigt tilsyn af ældreområdet. Hanne 

Rasmussen, Visitationen, har sendt svar til dem. 

 

Der er afholdt møde i aktivitetsudvalget og Jytte har sendt referat til Seniorrådet. Udvalget har 

blandt andet drøftet, hvad der det for aktiviteter, som Seniorrådet skal arbejde videre med.  

 

De har i den forbindelse overvejet at sætte en artikel i Pensionistavisen, hvor de opfordrer til, at 

man kommer med gode ideer til det videre arbejde.  

 

Demensklovne på plejecentrene virker som et godt tiltag. Det vil aktivitetsudvalget også arbejde 

videre med.  



Aktivitetsudvalget vil stadig gerne i kontakt med de personer, der erstattede bruger-/ pårørende 

rådene på plejecentrene for at indlede et form for samarbejde og høre, hvordan det fungerer med 

erstatningen for rådene de forskellige steder. Man kunne evt. også lave et årligt fællesmøde for de 

forskellig råd. Seniorrådet udfærdiger et skriv med en indbydelse, hvorefter Mona sender det til de 

forskellige råd med introduktionsskrivelse. 

 

Grethe har været til biblioteksbrugerrådsmøde og fortalte blandt andet, at de har været i Middelfart 

og se deres bibliotek. Udstedelse af Pas og kørekort flytter på biblioteket efter sommerferien. 12. 

september er der et arrangement, som hedder ”Fredericia læser”. Næste møde er den 5. september. 

 

Aksel har igen modtaget en mail fra Vores Fredericia Teater med opfordring til at deltage i 

foreningens aktivitet den 5. og 6. juli. På sidste møde blev det besluttet, at det ikke var en opgave 

for Seniorrådet, men at man kan deltage som privatperson. Aksel videresender derfor mail til 

Seniorrådets medlemmer, og så kan de se, om de har lyst til at deltage.              

 

Punkt 5. Sager til Social- og Omsorgsudvalget v/Mona:  

Punkt 5.1. Støtte efter Servicelovens §18 – 2. uddeling 2017 

Mona orienterede om punktet og Seniorrådet tog det til efterretning 

 

Punkt 5.2. Ansøgning om støtte fra §79 puljen – Fredericia Krisecenter 

Mona orienterede om punktet og Seniorrådet fulgte indstillingen 

 

Punkt 5.3. Orientering – udbetalt støtte til godkendte pensionistforeninger 2017 

Mona orienterede om punktet og Seniorrådet fulgte indstillingen 

 

Punkt 6. Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 6.1 Orientering v/ Jan Kargo 

Der er 26 på ventelisten, heraf er der 6 med et aktivt tilbud. 8 borgere er omfattet af 

ventetidsgarantien, men de har ikke overskredet 2 måneders grænsen. 12 af de 26 på listen har 

tidligere fået et tilbud. Siden sidste venteliste er der kommet 6 nye personer til listen. 

 

Punkt 7. Senere indkomne sager 

Ingen 

 



 

Punkt 8. Eventuelt 

 
Jan stillede spørgsmål omkring hvem, der er budgetansvarlig for bygningsvedligeholdelsen på det 
nye Sundhedshus. Mona ved det ikke præcist, men forventer, at det kommer til at ligge under 
Ejendomscentret.  
 
Mona: Der kommer inden så længe en invitation til Seniorrådet, hvor Seniorrådet får mulighed for 
at stille med en repræsentant til en arbejdsgruppe omkring demensvenlig by. 
 
 


